

VIII

RESOLUTIONS ADOPTED ON THE REPORTS OF THE FIFTH COMMITTEE

RESOLUTIONS ADOPTÉES SUR LES RAPPORTS DE LA CINQUIÈME COMMISSION

283 (III). Reports of 1948 of the Advisory Committee on Adminis- trative and Budgetary Questions

The General Assembly

Takes note of the reports¹ submitted to it by the Advisory Committee on Administrative and Budgetary Questions;

Expresses its appreciation for the constructive work of the Committee during the past year.

*Hundred and ninety-sixth plenary meeting,
25 April 1949.*

284 (III). Appointment to fill a va- cancy in the membership of the Committee on Contributions

The General Assembly

1. *Declares* Mr. Josué Sáenz to be appointed as a member of the Committee on Contributions under the terms of reference laid down in rule 148 of the rules of procedure of the General Assembly;

2. *Declares* Mr. Josué Sáenz to be appointed for a term ending on 31 December 1951.

*Two hundred and sixth plenary meeting,
11 May 1949.*

¹ See documents A/534, A/598, A/657, A/663, A/675, A/691, A/701, A/718, A/721, A/730, A/735, A/738, A/744, A/757 and Corr.1, A/758 and Corr.1, A/765, A/779 and A/780.

283 (III). Rapports de 1948 du Co- mité consultatif pour les questions administratives et budgétaires

L'Assemblée générale

Prend acte des rapports qui lui ont été présentés par le Comité consultatif pour les questions administratives et budgétaires¹;

Adresse ses félicitations au Comité pour le travail constructif qu'il a accompli au cours de l'année écoulée.

*Cent quatre-vingt-seizième séance plénière,
le 25 avril 1949.*

284 (III). Nomination à un poste va- cant au Comité des contributions

L'Assemblée générale

1. *Déclare* que M. Josué Sáenz est nommé membre du Comité des contributions, aux termes du mandat défini à l'article 148 du règlement intérieur de l'Assemblée générale;

2. *Déclare* M. Josué Sáenz nommé pour une période se terminant le 31 décembre 1951.

*Deux cent sixième séance plénière,
le 11 mai 1949.*

¹ Voir les documents A/534, A/598, A/657, A/663, A/675, A/691, A/701, A/718, A/721, A/730, A/735, A/738, A/744, A/757 et Corr.1, A/758 et Corr.1, A/765, A/779 et A/780.